
Kerstbomen zijn booming business
Het gaat goed met de Belgische kerstbomen, weet Het Nieuwsblad. Dit jaar wordt een absoluut topjaar volgens de kwekers, onder
andere te danken aan de uitstekende oogstcondities. Nochtans was er tien jaar geleden niemand geïnteresseerd in de Belgische
kerstboom. Wat is er veranderd?
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Lees meer over:
sierteelt

Het gaat goed met de Belgische kerstbomen, weet Het Nieuwsblad. Dit jaar wordt een absoluut topjaar volgens de kwekers, onder andere te danken aan
de uitstekende oogstcondities. Nochtans was er tien jaar geleden niemand geïnteresseerd in de Belgische kerstboom. Wat is er veranderd?
Tien jaar geleden was de teelt goed voor 2,5 miljoen bomen, maar de Belg wou ze niet. “De kwekers zaten met de handen in het haar”, vertelt Pieter
Van Oost van de beroepsvereniging voor de Vlaamse sierteelt en groenvoorziening (AVBS) aan de krant. “Iedereen wou toen de Nordmann en die
kwamen voornamelijk uit Denemarken. Belgische kwekers onderhielden hun bomen niet of amper. Sommige mensen vonden die licht verwilderde look
wel iets hebben, maar de Deense bomen waren objectief gesteld gewoon mooier.”
 
Ondertussen zijn de kwekers overgeschakeld van de klassieke fijnspar, die snel zijn naalden verliest, op mooiere soorten, zoals die bewuste Nordmann.
Met de hulp van goede weersomstandigheden, een goede zomer en beetje nachtvorst voor de oogst, wordt het een topjaar voor de kwekers. Door de
bomen ook iets meer uit elkaar te planten, krijgt de onderkant meer licht en kan hij voller groeien. Dit jaar is de teelt goed voor 3,5 miljoen kerstbomen.
 
De nieuwe soorten doen er iets langer over om uit te groeien tot een stevig exemplaar, in vergelijking met de klassieke kerstboom die op zeven jaar tijd
volgroeid is. “Om die reden heeft het om en bij de tien jaar geduurd voor de kwekers de vruchten konden plukken van hun harde werk”.
 
Dat harde werk loont ook in de rest van Europa. Het merendeel van de kerstbomen wordt naar onze buurlanden uitgevoerd. Maar ook de consument,
die steeds liever lokaal koopt, is het verhaal gevolgd. Bovendien gaat het om een duurzame teelt. Elke kerstboom die gerooid wordt, wordt vervangen,
er komen amper pesticiden aan te pas en de teelt is niet belastend voor de bodem.
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